

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

February 18, 2016

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following applications for leave to appeal.

Summaries of these cases are available at <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/5163/index.do>.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 18 février 2016

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d'autorisation d'appel qui suivent.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/5163/index.do>.

GRANTED WITH COSTS / ACCORDÉES AVEC DÉPENS

Google Inc. v. Equustek Solutions Inc. et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) ([36602](#))

(The application for leave to appeal is granted with costs in the cause. /

La demande d'autorisation d'appel est accueillie avec dépens selon l'issue de la cause.)

Coram: McLachlin / Cromwell / Côté

Urban Communications Inc. v. BCNET Networking Society (B.C.) (Civil) (By Leave) ([36639](#))

(The application for leave to appeal is granted with costs in the cause. /

La demande d'autorisation d'appel est accueillie avec dépens selon l'issue de la cause.)

Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

DISMISSED / REJETÉES

Sean Jensen v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([36631](#))

Coram: Cromwell / Wagner / Côté

Guillaume Gilbert c. Sa Majesté la Reine (Qc) (Criminelle) (Autorisation) ([36708](#))
Coram: Cromwell / Wagner / Côté

Alan Peter Knapczyk v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Criminal) (By Leave) ([36733](#))
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed. /
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée.)
Coram: Cromwell / Wagner / Côté

John Reginald Alcantara v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Criminal) (By Leave) ([36732](#))
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed. /
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée.)
Coram: Cromwell / Wagner / Côté

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Halifax Regional Municipality v. Northern Construction Enterprises Inc. – AND BETWEEN – Dwight Ira Isenor et al. v. Halifax Regional Municipality et al. (N.S.) (Civil) (By Leave) ([36504](#)) / ([36549](#))
Coram: McLachlin / Cromwell / Côté

Denis Rancourt v. Joanne St. Lewis (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36653](#))
(The application for leave to appeal is dismissed with costs. It is accordingly unnecessary to decide the motion to state constitutional questions. /
La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. Il n'est donc pas nécessaire de trancher la requête en formulation de questions constitutionnelles.)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

Melville Burle Grosse v. Theresa Stefanie Grosse (Sask.) (Civil) (By Leave) ([36607](#))
Coram: Cromwell / Wagner / Côté

9221-2133 Québec inc., f.a.s.r.s. Centre Mécatech et autre c. Intact Compagnie d'assurance (anciennement connue sous le nom Intact Assurance inc.) (Qc) (Civile) (Autorisation) ([36569](#))
Coram: Cromwell / Wagner / Côté

Michel G. Deschênes c. Sa Majesté la Reine (C.F.) (Civile) (Autorisation) ([36614](#))
Coram: Cromwell / Wagner / Côté

Sean Bonitto v. Halifax Regional School Board (N.S.) (Civil) (By Leave) ([36644](#))
Coram: Cromwell / Wagner / Côté

Syndicat des employées et employés professionnels-les et de bureau, section locale 574, SEPB, CTC-FTQ c. Groupe Pages Jaunes Cie (Qc) (Civile) (Autorisation) (36562)

Coram: Cromwell / Wagner / Côté

Michael Amar et al. v. Société des loteries du Québec (Que.) (Civil) (By Leave) (36556)

Coram: Cromwell / Wagner / Côté

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉE SANS DÉPENS

Darcy Allen v. Her Majesty the Queen in Right of Alberta (Alta.) (Civil) (By Leave) (36715)

Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

comments-commentaires@scc-csc.ca

(613) 995-4330